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Protokoll från sammanträde med 
Rinkeby-Kista råd för funktions-
hinderfrågor den 15 oktober 2015. 

Närvarande: 
Ledamöter 
Karin Lansky, ordförande, HSO/FUB 

Pia Olsson, vice ordförande, HSO/RSMH 

Nan Berntsson, DHR 

Avraam Lazaridis, HSO/R 

Göran Gustafsson, SRF 

 
Frånvarande: 
Sven Hallberg, HSO/ÅSS hade meddelat förhinder 

till dagens sammanträde. 

 

Tjänstemän: 
Ulrika Axelsson, verksamhetsområdeschef 

Ewa Jungstedt Pilestål, utredare inom administration-

en. 

 
 

 
Sekreterare 
 
 

Ellinor Forssmed-Östh 

Datum för justering:            
 

Justeras:   
 

 

Karin Lansky, ordförande 

 
 

Pia Olsson, vice ordförande 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande 
Ordförande Karin Lansky, hälsade alla välkomna och 

öppnade dagens sammanträde. 
  

§ 2    
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

 

§ 3    
Anmälan av föregående protokoll 
Protokollet från sammanträdet den 10 september 

2015, justerades vid dagens sammanträde den 15 ok-

tober 2015. 
 

§ 4   
Fastställa tid för justering av protokoll 
Rådet utsåg ordförande Karin Lansky och vice ordfö-

rande Pia Olsson till att justera dagens protokoll, vid 

sammanträdet den 12 november. 

 

§ 5 
Förvaltningsinformation 
Verksamhetsområdeschef Ulrika Axelsson. 

 Ulrika informerade från förvaltningens upp-

följningsmöte med Olivia Omsorg AB, den 14 

september: 

- sommaraktiviteter som genomförts inom 

gruppbostäderna.  

-hälso-och sjukvårdsansvaret upp till sjukskö-

terskenivå, som övergått från landstinget till 

kommunen den 1 oktober.  

-det har upprättats och utretts en rapport enligt 

lex Sarah vid Helsingörs gatan 48. 

 Minnesanteckningarna från mötet med Olivia 

biläggs detta protokoll. Ordförande tog upp om 

att hon och några gode män nyligen haft ett 

möte med ansvariga för Olivia Omsorg för att 

lyfta synpunkter avseende en av gruppbostä-

derna. De var inte helt nöjda med mötet och 
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ordförande begär nu att få ytterligare ett möte 

för att få svar på sina frågor.  

 Ulrika informerade om uppfräschnings behov 

av tre gruppbostäder. Förvaltningen arbetar 

med frågan och kommer att lägga fram förslag 

om att de brukare som lever med den sämsta 

standarden, gruppbostad i gammal norm, flyt-

tar till den gruppbostad som förnärvarande är 

under uppbyggnad i Kista Torn och beräknas 

vara klar för inflyttning under första kvartalet 

2016. 

 Ellinor (sekreterare i rådet för funktionshinder-

frågor) arbetar till och med maj 2016 och går 

därefter i pension. En annons om ersättare 

kommer snart ut. 

 Ny budget för 2016. Förvaltningen påbörjar nu 

arbetet med verksamhetsplanen för 2016. Elli-

nor delade ut programmet för delaktighet för 

personer med funktionsnedsättning 2011-2016 

och de aktiviteter som beslutades i verksam-

hetsplanen för 2015. Rådet ombads att gå ige-

nom dessa och komma in med förslag till nya 

aktiviteter för 2016. Förslag lämnas till Ellinor 

senast den 3 november. 

 Ulrika informerade från mötet med lednings-

gruppen för personliga ombud. Representanter 

från landstinget, arbetsförmedling och försäk-

ringskassa deltog vid mötet. Tyvärr kom inte 

någon från de brukarorganisationer som bjudits 

in. Minnesanteckningar skickas ut till alla be-

rörda, även de som inte deltog på mötet. 

  

§ 6 

Information och dialog med PTJ psykiatri AB 
Psykosmottagningen 
Enhetschef Helena Persson. 

Helena Persson presenterade organisation och led-

ning för Praktikertjänst. Järvapsykiatrin har ett områ-

desansvar för personer som är folkbokförda i Spånga-

Tensta och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningar, 

men de tar även emot patienter från andra stadsdelar 

och kommuner i Stockholmsområdet. Inom Jär-
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vapsykiatrin behandlas patienter som har allvarliga 

psykiska sjukdomar. Finns det missbruksproblematik 

och samtidigt psykisk sjukdom kan behandling ske i 

samverkan med beroendevården. Unga personer 18-

25 år som vänder sig till Järvapsykiatrin bokas alltid 

in direkt på ett första möte, vilket kan minska risken 

för vård längre fram. Inom Järvapsykiatrin erbjuds 

psykoterapi, musikterapi, kognitiv beteende te-

rapi(KBT). Alla unga erbjuds rutinmässigt psykote-

rapi. Samverkan med anhöriga är en stor och viktig 

del i arbetet när det gäller unga med psykoser. Man 

har behandlingsteam för personer mellan 26 – 65 år 

och äldreteam för personer över 65 år. Man utför 

även neuropsykiatriska utredningar och psykoterapi-

bedömningar. Helena lämnade en mycket bra och 

utförlig information om Järvapsykiatrins arbete och 

rådet gavs tillfälle att ställa frågor. Hon lämnade även 

en liten folder om Järvapsykiatrin vilken bifogas pro-

tokollet. 

 

§ 7 

Ärenden till nämnden-SDN 2015-10-29 
Ulrika informerade om några ärenden som kommer 

att tas upp vid nämndens sammanträde den 29 okto-

ber. Ett anmälningsärende om att det skett uppfölj-

ning inom tre verksamheter i egen regi och ett re-

missvar på rapporten ”Skillnadernas Stockholm”. 

 

§ 8 

Information och rapporter från rådet ledamö-
ter. 
Pia informerade om problem med ungdomar som lyf-

ter bort brunnslock i gatan i Akalla. Man har även 

problem med sopor och råttor bakom kyrkan. 

 

§ 9 
Information om nytt bostadsprojekt, Kista 
Äng. 
Ewa Jungstedt Pilestål, utredare inom förvaltningens 

administration, visade bilder och presenterade kom-

mande bostadsprojekt, Kista Äng, inom stadsdelsom-

rådet. Det är flera stora projekt på gång och det hand-
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lar om ca 1500 bostäder. Ewa bevakar våra intressen i 

nya byggplaner som upprättas. Samråd om detaljplan 

kommer att ske vid årsskiftet 2015 -2016 . Detaljpla-

nen kommer att gå ut på remiss, vilken rådet får ta del 

av och lämna synpunkter på. Rådet gavs möjlighet att 

ställa frågor i anslutning till informationen.  

 

Ewa lämnade även en kort information om Föräldra-

guiden, som tagits fram inom förvaltningen. Hon de-

lade ut guiden till samtliga ledamöter i rådet. 

 

§ 10 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 

 
 
§ 11 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde i rådet sker den 12 november, 

klockan 13:30 -15:30. 

 

§ 12 
Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade alla och avslutade därefter sam-

manträdet. 

 

 

  


